
Verksamhetsberättelse 2024 
Sällskapet Vikingatida Skepp 

Under verksamhetsåret 2024 har SVS åstadkommit följande: 
 
Årsmöte hölls den 16:e mars. Föreningen har under 2024 haft 112 medlemmar, fördelat 
på 68 betalda medlemskap (dvs flera familjemedlemskap).  
  
Styrelsen har sedan förra årsmötet hållit 9 protokollförda styrelsemöten, samtliga 
genom digitala videosamtal. Vi har även hållit kontinuerlig kontakt genom 
chatt-applikationen WhatsApp.  
 
Information har kontinuerligt kommunicerats till och mellan föreningens medlemmar 
genom epostutskick, inlägg på hemsidan, och i den för alla medlemmar öppna 
WhatsApp-kanalen. 
 
Vårsäsongen präglades av ett omfattande varvsarbete. Vidfamne flyttades från 
Eriksbergs kulturbåtshamn till Gotenius varv den 3:e april, där skeppet lyftes den 4:e 
april. Därpå följde ett stort antal arbetsdagar med många deltagare. Skeppet tömdes 
invändigt på allt löst, tvättades, skrapades, nitar putsades, nitar primades och hela 
skrovet under durk tjärades. Utvändigt skrapades borden under vattenlinjen, nitar 
putsades och primades, och bottenfärg sprutmålades. Durkarna smordes på ovan- och 
undersida. Även ballastfacken fick ny yta. Efter en dryg månad kunde Vidfamne 
sjösättas och köras till sommarhamnen i Klippan. Det bör nämnas att förutom själva 
arbetet krävdes omfattande planering av alltihop. Ett stort tack till alla som bidrog på 
olika sätt! 
 
Flera planerade dagseglingar fick dessvärre ställas in, dels pga det omfattande vårfixet, 
dels pga brist på besättning, höveds eller dåligt väder. Seglingar med Vidfamne 
genomfördes dock vid följande tillfällen: 

● 8-14 juli: Veckosegling. Flera dagars fin segling men också en hel del ”väder”. 
Utombordaren gav oss en del problem, och det slutade med att vi av 
säkerhetsskäl fick be Sjöräddningssällskapet bogsera oss sista biten tillbaka till 
Klippan. 

● 1 september: dagstur 
● 21 september: dagstur 

 
Trots detta begränsade antal dagar har 42 personer varit med ombord minst en dag. 
 



År 2024 var det 30 år sedan Vidfamne sjösattes! Detta firades genom ett jubileumskalas 
ombord på Vidfamne vid bryggan i Klippan. Flera nya och långtida medlemmar, ink- 
lusive snickare från byggtiden, kom och trivdes tillsammans med historier, bildspel, mat 
och sång. Vi ska vara stolta över att skeppet fortfarande seglas och är i så gott skick! 
 
Vidfamne har fått samma kajplats i Eriksbergs kulturhamn som under vintern 2023 och 
2024, där Vidfamne kan vila under vintermånaderna 24/25. Ett schema har organiserats 
för att säkerställa regelbunden tillsyn under vintern. Rapporter från dessa har följts upp 
med lämpliga åtgärder. Whatsapp-kanalen har varit mycket användbar i dessa 
sammanhang 
 
Vi fick flytta Vidfamne till en ny plats i Eriksberg pga installationen av en låg flytbrygga. 
Detta kommer att möjliggöra säkrare förtöjning i framtiden. 
 
Föreningen har i många år sålt böcker. Dessa är nu uppe för gratis nedladdning på 
hemsidan, då vi vill sprida kunskapen så brett vi kan. 
 
Den 22:a februari 2025 samlades flera timmerintresserade för att börja såga till den nya 
masten. När vi hade börjat blocka den och vände stocken ett kvarts varv för att avsluta 
blockningen, upptäcktes ett 5x10 cm område där röta tagit sig in, ungefär mitt på 
stocken. Till allas förtret visade det sig att rötan gick ända in i kärnveden. Detta gör 
stocken oanvändbar. Tre års torktid förgäves! Det är alltså bara att börja om under 
denna säsong. Vi har dragit flera lärdomar av hanteringen som kan hjälpa oss att lyckas 
bättre nästa gång. 
 
Förtroendevalda under året har varit 

● Calle Franzén (Styrelseordförande) 
● Johan Sjöblom (Styrelseledamot och kassör) 
● Andi Röder (Styrelseledamot och sekreterare) 
● Thomas Shimoda Eriksen (Styrelseledamot) 
● Mats Hermansson (Styrelseledamot, kommunikatör) 
● Hanna Eriksson (Styrelsesuppleant) 
● Robin Oskarsson (Styrelsesuppleant) 
● Björn Magnusson (Revisor) 
● Pernilla Rutberg (Revisor) 
● Reinhardt Ziegler (Valberedare) 
● Tobias Thorin (Valberedare) 

 
Styrelsen vill avsluta med att tacka alla medlemmar som deltagit aktivt vid föreningens 
olika aktiviteter. 
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